



SHAIKH ABDULLA BIN KHALIFA AI KHALIFA

SICO DECLARES 5 PER CENT CASH DIVIDEND FOR 2015

Manama, Bahrain –21 March 2016 – The Shareholders of Securities & Investment Company (SICO), which is licensed by the Central Bank of Bahrain as a conventional wholesale bank, have approved the distribution of a cash dividend of BD 2,142,439 for 2015, which represents 5 per cent of the paid-up capital. The dividend was recommended by SICO's Board of Directors and approved by the Shareholders at the Bank's Annual General Meeting (AGM) held on Monday 21 March 2016 at the Diplomat Radisson Blu Hotel, Bahrain. The quorum at the AGM was 90.37 per cent.

For more information please contact:
Nadeen Oweis
Corporate Communications
Securities & Investment Company (SICO)
Bahrain
Dir: +973 1751 5017
Email: nadeen.owais@sicobahrain.com

On behalf of the Board of Directors, Chairman Shaikh Abdulla bin Khalifa Al Khalifa reported: "In what proved to be a very tough year, the Bank posted a commendable financial performance, with a consolidated net profit of BD 2.8 million for 2015 compared with BD 5.4 million the previous year. SICO's financial results reflect the positive performance and greater contribution from our annuity revenue streams, with fee-based income now accounting for 64 per cent of total income."

The Shareholders reviewed and approved the Board of Directors' Report, audited financial statements, and Corporate Governance report, for the year ended 31 December 2015. They also approved the Directors' remuneration and appointment of the external auditors

Based on the Bank's 2015 financial results, and in accordance with the Bahrain Commercial Companies Law 2001, BD 285 thousand has been transferred to the statutory reserve. Total shareholders' equity after appropriation of the statutory reserve stood at BD 58.4 million at the end of 2015 compared with BD 61.1 million at the end of the previous year.

Following approval by the Shareholders, the Chairman welcomed Mr. Prakash Mohan as the new Board Member representing Ahli United Bank, who brings with him extensive banking experience; and thanked outgoing director Ms. Sawsan Abdulhassan for her valuable contribution during the past seven years.

An Extraordinary General Meeting also took place, at which the Shareholders approved amendments to 13 Articles of the Company's Memorandum of Association and Articles of Association, in order to align them with Bahrain Ministerial Decree (50) for the Year 2014, amending certain provisions of the Commercial Companies Law of the Kingdom of Bahrain, subject to approval by the Ministry of Industry & Commerce and the Central Bank of Bahrain.

Securities & Investment Company (SICO)

Headquartered in the Kingdom of Bahrain, and with a growing regional presence and international footprint, Securities & Investment Company (SICO) is one of the premier wholesale banks in the GCC region. SICO provides a select range of investment banking solutions – brokerage, market making, treasury, asset management, corporate finance, and custody and fund administration – which are underpinned by an independent, value-added research capability.

Established in 1995, and listed on the Bahrain Bourse in 2003 as a closed company, SICO operates under a conventional wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain. The Bank has two wholly-owned subsidiaries: SICO Fund Services Company (SFS) – a specialised regional custody house; and SICO UAE – an Abu Dhabi-based brokerage firm licensed by the Emirates Securities & Commodities Agency.



الشيخ عبدالله بن خليفة آل خليفة

سيكو تعلن عن توزيع أرباح نقدية بنسبة 5% عن سنة 2015

المنامة، مملكة البحرين، 21 مارس 2016: وافقت الجمعية العامة لشركة الأوراق المالية والاستثمار (سيكو)، المرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، على توزيع أرباح نقدية لسنة 2015 بقيمة 2,142,439 دينار بحريني و تشكل 5% من رأس المال المدفوع .

تم إعلان ذلك خلال الاجتماع السنوي للجمعية العامة للمساهمين و التي انعقدت يوم الاثنين 21 مارس 2016 في فندق الدبلوماسية بمملكة البحرين بعد اكتمال نصابها القانوني بحضور 90.37% من المساهمين.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس، مدير العلاقات العامة
شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو)

هاتف : 0097339016469 Nadeen.oweis@sicobahrain.com

وقد صرح الشيخ عبدالله بن خليفة آل خليفة، رئيس مجلس إدارة شركة الأوراق المالية والاستثمار (سيكو) قائلاً: "لقد استطاع البنك تحقيق أداءً جيداً على الرغم من حدة التقلبات التي شهدتها الأسواق هذا العام ، حيث بلغت الأرباح الصافية 2.8 مليون دينار بحريني لسنة 2015 مقارنةً بمبلغ 5.4 مليون دينار بحريني في السنة السابقة، وتعكس هذه النتائج المالية الأداء الجيد لأعمال إدارة الأصول و الوساطة و خدمات تمويل الشركات ، حيث شكل الدخل من الرسوم والعمولات مانسبته 64% من الدخل الإجمالي".

إلى جانب ذلك، صادق المساهمون خلال الأتماع على تقرير مجلس الإدارة الخاص بأعمال البنك لسنة 2015 ، و على تقرير مدققي الحسابات الخارجي عن البيانات المالية و النتائج المالية المدققة، وتقرير حوكمة الشركات للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2015. كما وافقت الجمعية العامة السنوية أيضاً على صرف مكافآت لأعضاء مجلس الإدارة و تعيين المدققين الخارجيين.

وبناءً على النتائج المالية للبنك لسنة 2015، وتماشياً مع قانون الشركات التجارية البحريني لسنة 2001، تم تحويل مبلغ 285 ألف دينار بحريني إلى الاحتياطي القانوني، وبلغ إجمالي حقوق المساهمين بعد تخصيص الاحتياطي القانوني 58.4 مليون دينار بحريني كما في نهاية 2015 مقارنةً بمبلغ 61.1 مليون دينار بحريني في نهاية السنة السابقة.

هذا وقد رحّب رئيس مجلس الإدارة بالسيد براكاش موهان، والذي وافقت الجمعية العامة على تعيينه عضواً جديداً في مجلس الإدارة ممثلاً للبنك الأهلي المتحد، والذي يمتاز بخبرة واسعة في مجال الخدمات المصرفية، وتوجّه بالشكر لعضو مجلس الإدارة السابق السيدة سوسن عبدالحسن على مساهماتها القيّمة على مدى السنوات السبع الماضية.

و انعقدت أيضاً الجمعية العامة غير العادية حيث و افق المساهمون على تعديل عقد التأسيس و بعض مواد النظام الأساسي بما يتوافق مع قانون رقم (50) لسنة 2014 المعدل لبعض أحكام قانون الشركات التجاري في مملكة البحرين . هذه التعديلات خاضعة لموافقة وزارة الصناعة و التجارة و مصرف البحرين المركزي.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس، مدير العلاقات العامة

شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو)

هاتف : 0097339016469 Nadeen.oweis@sicobahrain.com

نبذة عن شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو):

تعد شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو) وهي شركة مرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي وتتخذ من مملكة البحرين مقراً لها والأخذة بالتوسع على المستويين الإقليمي والدولي، من أهم بنوك الجملة في منطقة مجلس التعاون الخليجي. وتقدم الشركة مجموعة منتقاة من الخدمات المصرفية الإستثمارية التي تشمل الوساطة وصناعة السوق وخدمات الخزينة وإدارة الأصول وتمويل المؤسسات وحفظ الأوراق المالية وإدارة الصناديق الإستثمارية التي تستند إلى الأبحاث الإستثمارية ذات القيمة المضافة.

بدأت سيكو مزاولة أعمالها عام 1995 وتم إدراج أسهمها في سوق البحرين للأوراق المالية في عام 2003 كشركة مُقفلّة. ولسيكو شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل، هي شركة سيكو لخدمات الصناديق الإستثمارية التي تُعد شركة متخصصة في أعمال حفظ الأوراق المالية وخدمات إدارة الصناديق الإستثمارية على المستوى الإقليمي. وشركة الأوراق المالية والإستثمار (الإمارات) دار وساطة مالية مقرها في أبو ظبي و مرخصة من قبل هيئة الأوراق المالية والسلع في الإمارات للقيام بأعمال التداول في دولة الإمارات العربية المتحدة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس، مدير العلاقات العامة

شركة الأوراق المالية و الإستثمار (سيكو)

هاتف : 0097339016469 Nadeen.oweis@sicobahrain.com